
 
Zápis č. 21/2013 

 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 21. zasedání AS FSv, které se konalo dne 24. 4. 2013

 

Přítomni: dle prezenční listiny  
Hosté: prof. Máca, doc. Čiháková, Ing. Vlasák  
 
Dr. Šibrava zahájil 21. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání. Představil nového člena studentské komory AS Jana Gašpárka. 
 
Program: 
1. Kontrola zápisu 
2. Projednání a schválení rozpisu NIV pro rok 2013 
3. Projednání a schválení aktualizace DZ 
4. Projednání a schválení podmínek pro přijímání do bakalářského programu  

Stavitelství 
5. Změna názvu oboru Geoinformatika na Geomatika 
6. Projednání a schválení změn Volebního a jednacího řádu AS FSv ČVUT 
7. Projednání a schválení zprávy o činnosti AS FSv ČVUT za rok 2013 
8. Různé 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
Zápis z 20. zasedání AS FSv ze dne 27. 3. 2013 byl schválen bez připomínek.  
 
Bod 2.  Projednání a schválení rozpisu NIV pro rok 2013 
Pan tajemník prezentoval rozpis NIV. Zdůraznil drobné úpravy a předvedl 
porovnání s minulými roky. Prof. Pospíšil shrnul závěry z jednání ekonomické 
komise a doporučil předložený návrh ke schválení. Pan tajemník zodpověděl 
doplňující dotaz doc. Demla. 
 

Hlasování: pro 21| proti 0| zdržel se 0 (z 21 přítomných senátorů). 
 
Bod 3.  Projednání a schválení aktualizace DZ 
Doc. Čiháková předložila návrh aktualizace dlouhodobého záměru. 
Prezentovala hlavní body pro oblasti pedagogiky, vědy a výzkumu, financování 
a investičního rozvoje. Doc. Svoboda otevřel otázku celoživotního vzdělávání a 
podpory nových vědeckých týmů. Prof. Konvalinka doplnil informace ohledně 
IRP, FRVŠ a projektů zaměřených na pedagogiku. Aktualizace dlouhodobého 
záměru byla pojednána vědeckou radou, která jej doporučuje ke schválení. 
 

Hlasování: pro 21| proti 0| zdržel se 0 (z 21 přítomných senátorů). 
 
Bod 4.  Projednání a schválení podmínek pro přijímání do bakalářského 
programu Stavitelství 
Prof. Máca představil navržené podmínky pro přijímání do bc. programu 
Stavitelství. Zejména rozdíly vůči ostatním programům. Doc. Demel položil 
doplňující dotaz týkající se termínů pro přijímací řízení. Proběhla diskuze.  
 

Hlasování: pro 21| proti 0| zdržel se 0 (z 21 přítomných senátorů). 
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Bod 5. Změna názvu oboru Geoinformatika na Geomatika 
Prof. Máca předložil senátorům žádost o přejmenování oboru Geoinformatika 
(studijní program Geodézie a kartografie) na Geomatika z důvodu dosažení 
souladu se zákonem č. 200/1994 Sb. o zeměměřictví a o změně a doplnění 
některých zákonů souvisejících s jeho zavedením, ve znění pozdějších předpisů 
(§14 odst. 2 zákona č. 200/1994 Sb.) a prováděcí vyhláškou č. 31/1995 Sb. 
 

Hlasování: pro 21| proti 0| zdržel se 0 (z 21 přítomných senátorů). 
 
Bod 6. Projednání a schválení změn Volebního a jednacího řádu AS FSv ČVUT 
2. změny volebního a jednacího řádu týkající se volby předsedy AS a děkana: 
Prof. Máca komentoval předložené změny Volebního a jednacího řádu. Dr. 
Šibrava shrnul hlavní rozdíly mezi volbou rektora a děkana. Doc. Demel jeho slova 
doplnil vyčerpávajícím způsobem.  
 

Hlasování: pro 21| proti 0| zdržel se 0 (z 21 přítomných senátorů). 
 

3. změny volebního a jednacího řádu týkající se zániku mandátu senátora: 
Doc. Demel podrobně rozebral jednotlivé případy. Ing. Máca navrhl, aby bylo 
upraveno znění odstavce d) na funkční období senátora a nikoli senátu.  
 

Hlasování: pro 19| proti 0| zdržel se 1 (z 20 přítomných senátorů). 
Návrh nebyl odsouhlasen 2/3 senátorů. Bude předložen s navrženou úpravou na 
příštím zasedání AS. 
 
Bod 7. Projednání a schválení zprávy o činnosti AS FSv ČVUT za rok 2012 
AS nebyl ve chvíli projednávání zprávy o činnosti AS FSv ČVUT za rok 2012 
usnášení schopný. Zpráva bude předložena na příštím zasedání AS. 
 
Bod 8. Různé 
Prof. Wald prezentoval způsob výběru studentů na program Erasmus a požádal 
studentskou komoru o pomoc s evaluací a zapojením těchto studentů do 
společenských aktivit. Studenti nabídli otázky z ankety ke studiu. Studentům 
Erasmu budou důsledně předávány informace o různých akcích na FSv. 
 

Ing. Chalupa rekapituloval závěry druhého kola ankety Bufet. Proběhla diskuze.  
 

Ing. arch. Kašpar otevřel otázku motivace studentů k lepším studijním úspěchům 
formou zveřejňování pořadí. Senátoři na toto téma diskutovali.  
 

Prof. Konvalinka položil panu tajemníkovi otázku týkající se výběrového řízení na IT 
techniku. Pan tajemník odpověděl. 
 

Dne 18.5. a 25.5. proběhne fotografický workshop na téma jak fotit architekturu 
s fotografem Sejkotem. Podrobnější informace budou zveřejněny v následujících 
dnech. 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 29. 5. 2013 v 9:00 hod. ve velké 
zasedací místnosti B169. 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 
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